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Rada Miejska w Strykowie 

 

Protokół nr VII/2024 

z VII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 27 sierpnia 2024 roku 

 
Obrady rozpoczęto 27 sierpnia 2024 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 12:47 tego samego 

dnia. 

Transmisja z obrad dostępna: https://esesja.tv/transmisja/56255/vii-sesja-rady-miejskiej-w-

strykowie-27-sierpnia-2024-r-o-godz-1100.htm 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych Rady Miejskiej w Strykowie:  

1. Marzanna Boratyńska 

2. Damian Drzewiecki 

3. Dariusz Dziewulski 

4. Tomasz Habigier 

5. Piotr Hajdys 

6. Andrzej Janeczko 

7. Artur Kotarski 

8. Michał Kwiatkowski 

9. Marcin Łysoń 

10. Artur Mikiciński 

11. Kinga Miśkiewicz 

12. Marek Perek 

13. Krzysztof Szewczyk 

14. Dariusz Szychowski 

15. Jarosław Włodarczyk 

 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Pan Piotr Ślęzak Burmistrz Strykowa  

2. Pan Adam Kaźmierczak Zastępca Burmistrza Strykowa  

3. Pani Iwona Stańczyk Skarbnik Gminy Stryków  

4. Pan Radosław Zaborowski Sekretarz Gminy Stryków  

5. Pani Paulina Lesiecka-Koralewska radca prawny 

 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad VII sesji i stwierdzenie kworum. 

 

Otwarcia sesji Rady Miejskiej w Strykowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie Damian Drzewiecki. Powitał wszystkich radnych, Burmistrza Strykowa 

wraz ze współpracownikami, Sołtysów, Przewodniczących Zarządów Osiedli Miasta 

Strykowa, wszystkich mieszkańców Gminy Stryków i wszystkich, którzy oglądają transmisję 

VII sesji. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie stwierdził kworum wymagane 

do podejmowania prawomocnych uchwał oraz wniosków Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie przypomniał, że sesja jest transmitowana zgodnie 

z prawem, a na stronie internetowej umieszczono klauzulę RODO dotyczącą transmisji obrad. 

 

 

https://esesja.tv/transmisja/56255/vii-sesja-rady-miejskiej-w-strykowie-27-sierpnia-2024-r-o-godz-1100.htm
https://esesja.tv/transmisja/56255/vii-sesja-rady-miejskiej-w-strykowie-27-sierpnia-2024-r-o-godz-1100.htm
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Wszyscy obecni uczcili minutą ciszy pamięć druha Jana Strzeleckiego, Prezesa Zarządu 

Miejsko-Gminnego ZOSP RP w Strykowie oraz Członka Zarządu Oddziału Powiatowego 

ZOSP RP w Zgierzu w latach 2016-2021, wieloletniego Komendanta Zarządu 

Miejsko-Gminnego ZOSP RP w Strykowie oraz Prezesa OSP w Warszewicach. 

 

 

Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki obowiązki sekretarza 

powierzył Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej w Strykowie radnej Kindze Miśkiewicz. 

 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Proponowany porządek obrad VII sesji: 

 

1. Otwarcie obrad VII sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Stan przygotowania placówek oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego 2024/2025. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej 

dla Łódzkiego Obszaru Metropolitalnego 2030 (z perspektywą do 2040)” (VII_42_2024). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dotyczącego obszaru części wsi 

Pludwiny, Zagłoba, Osse, Krucice i Kiełmina (VII_43_2024). 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr LXXXII/713/2024 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 26 marca 2024 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dotyczącego 

obszaru części wsi Bratoszewice, Wola Błędowa, Koźle i Sadówka (VII_44_2024). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dotyczącego obszaru części wsi 

Gozdów, Wrzask, Zelgoszcz i Dobra (VII_45_2024). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dla fragmentów obrębów: Sosnowiec, 

Warszewice, Sierżnia, Kiełmina, Dobra, Dobra - Nowiny, Anielin Swędowski i Swędów 

(VII_46_2024). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dotyczącego obszaru części wsi 

Wyskoki, Kalinów, Nowostawy Górne, Sosnowiec, Stryków, Lipka i Warszewice 

(VII_47_2024). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dla fragmentów obrębów: Wyskoki, 

Bratoszewice, Wola Błędowa, Rokitnica, Nowostawy Górne, Niesułków Kolonia, Anielin, 

Lipka, Ługi, Stary Imielnik, Tymianka, Ciołek, Osse, Gozdów, Sadówka i Pludwiny 

(VII_48_2024). 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Stryków (VII_49_2024). 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym w miejscowości Anielin 

Swędowski, gminie Stryków (VII_50_2024). 

15. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom będących drogami publicznymi oraz 

nazw drogom wewnętrznym w miejscowości Zelgoszcz, gminie Stryków (VII_51_2024). 

16. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w miejscowości Stryków 

(VII_52_2024). 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Stryków 

nieruchomości położonych w obrębie ewidencyjnym Smolice (VII_53_2024). 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/671/2023 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków 

na 2024 rok (VII_54_2024). 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/670/2023 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2024 - 2040 (VII_55_2024). 

20. Przyjęcie planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

21. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z działalności w okresie między sesjami. 

22. Sprawozdanie Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji RM 

z działalności w okresie między sesjami. 

23. Sprawy różne. 

24. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

25. Zamknięcie obrad VII sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zapytał o uwagi i propozycje 

do zaproponowanego porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie poddał pod głosowanie ww. porządek obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad..  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki wnioskował o powołanie 

Komisji Uchwał i Wniosków na VII sesji Rady Miejskiej w Strykowie w następującym 

składzie:  

1) Radny Dariusz Dziewulski, 

2) Radna Marzanna Boratyńska,  

3) Radny Dariusz Szychowski. 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 5. Stan przygotowania placówek oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego 

2024/2025. 

 

Zastępca Burmistrza Adam Kaźmierczak poinformował, że dokonano przeglądu szkół 

pod kątem kwestii technicznych, sanitarnych i BHP. W czasie wakacji wykonano szereg 

niezbędnych remontów, jak również m.in. przeglądów sprzętu elektronicznego, z którego 

na zajęciach korzystać będą uczniowie. Sprawdzono stan zapewnienia bezpieczeństwa wokół 

placówek oświatowych. Wg informacji przekazanych przez Komendę Powiatową Policji 

w Zgierzu lustracja nie wykazała nieprawidłowości w tym względzie. Zgodnie z ustawowymi 

wymogami w placówkach oświatowych wprowadzono standardy ochrony małoletnich, które 

mają zapewnić bezpieczeństwo dzieci i młodzieży, dając m.in. wskazówki działania 

w przypadku przyjmowania do pracy nowego pracownika. Od 1 września br. w 6 szkołach 

podstawowych, przedszkolu oraz szkole średniej, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Stryków, uczyć się będzie łącznie ok. 1615 uczniów. Nowinką dla uczniów i rodziców 

klas pierwszych będą legitymacje na wzór dowodu osobistego drukowane z systemu 

elektronicznego obsługującego szkoły. 

 

Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do ww. informacji. 

 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Planu Zrównoważonej Mobilności 

Miejskiej dla Łódzkiego Obszaru Metropolitalnego 2030 (z perspektywą do 2040)” 

(VII_42_2024). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak przedstawił uchwałę dotyczącą przyjęcia Planu 

Zrównoważonej Mobilności Miejskiej (SUMP), który jest strategicznym dokumentem 

wskazującym długoterminową wizję rozwoju ekologicznych i efektywnych środków transportu 

w regionie. Dokument wyznacza konkretne działania, cele operacyjne i strategiczne oraz 

wskaźniki realizacji, obejmując kwestie transportu publicznego, ruchu rowerowego i pieszego, 

urbanistyki, ochrony środowiska i logistyki. SUMP ma na celu poprawę mobilności i uzyskanie 

dofinansowania na projekty związane z mobilnością i transportem publicznym, szczególnie 

w kontekście Łódzkiego Obszaru Metropolitalnego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. 

 

Radny Artur Mikiciński zapytał, czy poza możliwością uzyskania dofinansowania są jeszcze 

jakieś inne korzyści dla Gminy wynikające z podjęcia tej uchwały i wdrożenia planu 

mobilności. 
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Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak wyjaśnił, że Gmina Stryków, będąc częścią stowarzyszenia 

i obszaru metropolitalnego, powinna dążyć do zgodności z jego założeniami. Do 2027 roku 

Gmina nie planuje inwestycji w mobilność i transport publiczny finansowanych ze środków 

unijnych. Jednak korzyścią z uchwały jest współpraca z innymi samorządami oraz wyznaczenie 

standardów, które będą przydatne w przyszłych inwestycjach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała nr VII_42_2024 została podjęta. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla 

Łódzkiego Obszaru Metropolitalnego 2030 (z perspektywą do 2040)” (VII_42_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Kinga Miśkiewicz, Marek 

Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Artur Kotarski, Artur Mikiciński, Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dotyczącego obszaru części wsi 

Pludwiny, Zagłoba, Osse, Krucice i Kiełmina (VII_43_2024). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak poinformował, że nowa uchwała uchyla wcześniejszą 

z 26 marca 2024 roku. Zgodnie z zaleceniami specjalistów od planowania przestrzennego, plan 

rozszerza obszar objęty uchwałą na całe działki ewidencyjne, co ma na celu ułatwienie 

lokalizacji farm fotowoltaicznych. Właściciele działek wnioskowali o zmianę sposobu 

użytkowania swoich działek, aby umożliwić takie inwestycje. Nowa uchwała ma na celu 

szybsze i sprawniejsze przeprowadzenie procesu, uwzględniając dostęp do dróg publicznych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr VII_43_2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dotyczącego obszaru części wsi Pludwiny, 

Zagłoba, Osse, Krucice i Kiełmina (VII_43_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, 

Piotr Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 



6 

 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr LXXXII/713/2024 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 26 marca 2024 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dotyczącego 

obszaru części wsi Bratoszewice, Wola Błędowa, Koźle i Sadówka (VII_44_2024). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak poinformował, że nowa uchwała dotycząca odnawialnych 

źródeł energii rezygnuje z części terenu przeznaczonego w poprzedniej uchwale na lokalizację 

OZE. Teren ten został wyłączony z planu z powodu ochrony konserwatorskiej, co mogłoby 

skomplikować proces zatwierdzania planu. W związku z tym, obszar ten zostaje usunięty 

z planu miejscowego zagospodarowania przestrzennego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr VII_44_2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr LXXXII/713/2024 Rady Miejskiej w Strykowie 

z dnia 26 marca 2024 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dotyczącego obszaru części wsi 

Bratoszewice, Wola Błędowa, Koźle i Sadówka (VII_44_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dotyczącego obszaru części wsi 

Gozdów, Wrzask, Zelgoszcz i Dobra (VII_45_2024). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak wyjaśnił, że aktualna sytuacja jest analogiczna 

do przypadków rozpatrywanych w dwóch wcześniejszych uchwałach. Zmienia się obszar 

objęty planem, który teraz będzie obejmować całe działki ewidencyjne, zgodnie z wnioskami 

właścicieli.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała nr VII_45_2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dotyczącego obszaru części wsi Gozdów, 

Wrzask, Zelgoszcz i Dobra (VII_45_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dla fragmentów obrębów: Sosnowiec, 

Warszewice, Sierżnia, Kiełmina, Dobra, Dobra - Nowiny, Anielin Swędowski i Swędów 

(VII_46_2024). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak poinformował, że ww. projekt uchwały dotyczy zmiany 

wcześniejszej uchwały z 27 czerwca 2024 roku, związanej z przystąpieniem do miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego. Zmiany obejmują tereny przeznaczone pod zabudowę 

mieszkaniową. Wojewoda Łódzki zasugerował, że załączniki do poprzedniej uchwały były 

mało czytelne z powodu zbiorczego charakteru. Mimo że wersja elektroniczna była precyzyjna, 

papierowa okazała się problematyczna. Aby uniknąć komplikacji, zwiększono liczbę 

załączników i poprawiono ich czytelność, stosując nową skalę. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak zgłosił autopoprawkę do ww. projektu uchwały. Dotyczy ona 

dwóch kwestii. Po pierwsze, w nazwie uchwały brakuje obrębu Smolice, a jedna z działek 

drogowych znajduje się w tym obszarze. Po drugie, w §3 należy uzupełnić nazwę poprzedniej 

uchwały, która nie była pełna. Następnie Burmistrz odczytał poprawioną treść uchwały, 

uwzględniając Smolice w tytule oraz pełną nazwę uchwały z 27 czerwca 2024 roku, która 

przestanie obowiązywać po wprowadzeniu nowych zmian. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zapytał radnych czy mają 

pytania do ww. autopoprawki. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie poddał pod głosowanie zaproponowaną przez Burmistrza Strykowa 

autopoprawkę. Autopoprawka została przyjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenia autopoprawki Burmistrza Strykowa dotyczącej: W nazwie uchwały 

dopisujemy: Smolice oraz w § 3 projektu uchwały otrzymał brzmienie: Traci moc Uchwała 

Nr IV/32/2024 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 27 czerwca 2024 r. w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dla 

fragmentów obrębów: Sosnowiec, Warszewice, Sierżnia, Kiełmina, Dobra, Osse, Anielin 

Swędowski i Swędów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zapytał radnych czy mają 

pytania do ww. projektu uchwały wraz z autopoprawką. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką.  

Uchwała nr VII_46_2024 wraz z autopoprawką została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dla fragmentów obrębów: Sosnowiec, 

Warszewice, Sierżnia, Kiełmina, Dobra, Dobra - Nowiny, Anielin Swędowski i Swędów 

(VII_46_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dotyczącego obszaru części wsi 

Wyskoki, Kalinów, Nowostawy Górne, Sosnowiec, Stryków, Lipka i Warszewice 

(VII_47_2024). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak poinformował, że jest to podobna sytuacja jak w dwóch 

wcześniejszych uchwałach, ww. projekt uchwały dotyczy miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w kontekście odnawialnych źródeł energii. Chodzi w niej 

o poszerzenie obszaru przystąpienia do planu, obejmując całe działki ewidencyjne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania 

do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr VII_47_2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dotyczącego obszaru części wsi Wyskoki, 

Kalinów, Nowostawy Górne, Sosnowiec, Stryków, Lipka i Warszewice (VII_47_2024).  
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dla fragmentów obrębów: Wyskoki, 

Bratoszewice, Wola Błędowa, Rokitnica, Nowostawy Górne, Niesułków Kolonia, Anielin, 

Lipka, Ługi, Stary Imielnik, Tymianka, Ciołek, Osse, Gozdów, Sadówka i Pludwiny 

(VII_48_2024). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak wyjaśnił, że uchwała dotyczy obszarów przeznaczonych 

pod zabudowę mieszkaniową. Jest to analogiczna sytuacja do wcześniejszej uchwały, w której 

zmieniono załączniki, aby były bardziej czytelne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania 

do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr VII_48_2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dla fragmentów obrębów: Wyskoki, 

Bratoszewice, Wola Błędowa, Rokitnica, Nowostawy Górne, Niesułków Kolonia, Anielin, 

Lipka, Ługi, Stary Imielnik, Tymianka, Ciołek, Osse, Gozdów, Sadówka i Pludwiny 

(VII_48_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Stryków (VII_49_2024). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. 
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Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak poinformował, że z wnioskiem o przedłużenie umowy 

dzierżawy gruntu, stanowiącego część działki nr 159/5, położonej w obrębie ewidencyjnym 

Stryków 5 wystąpił dotychczasowy dzierżawca gruntu o pow. ok 0,0080 ha. Dzierżawca 

na przedmiotowym gruncie prowadzi punkt małej gastronomii zgodnie z przeznaczeniem 

i celem dzierżawy określonym w umowie, wnosząc czynsz oraz należny podatek. 

Burmistrz dodał, że uchwała nie jest sprzeczna z obecnymi planami inwestycyjnymi Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania 

do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr VII_49_2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stryków 

(VII_49_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym w miejscowości 

Anielin Swędowski, gminie Stryków (VII_50_2024). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak przedstawił projekt nadania nazw drogom wewnętrznym 

w miejscowości Anielin Swędowski w Gminie Stryków. Proponowane nazwy ulic to m.in. 

Zbożowa, Rubinowa. Projekt został zaakceptowany przez właścicieli działek oraz 

mieszkańców. Nadanie nazw ma ułatwić pracę służb ratowniczych oraz uporządkować 

numerację posesji.  

Burmistrz zwrócił się z prośbą o przyjęcie autopoprawki, która dotyczy usunięcia niepotrzebnej 

pozycji (numer 1688) w metryczce prawnej uchwały. Dla jasności odczytał poprawiony 

pierwszy akapit, wskazując, że pozostała treść uchwały pozostaje bez zmian. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zapytał radnych czy mają 

pytania do ww. autopoprawki. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie poddał pod głosowanie zaproponowaną przez Burmistrza Strykowa 

autopoprawkę.  

Autopoprawka została przyjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenia autopoprawki Burmistrza Strykowa dotyczącej: usunięcia niepotrzebnej 

pozycji (numer 1688) w metryczce prawnej uchwały.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zapytał radnych czy mają 

pytania do ww. projektu uchwały wraz z autopoprawką. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką.  

Uchwała nr VII_50_2024 wraz z autopoprawką została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym w miejscowości Anielin 

Swędowski, gminie Stryków (VII_50_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom będących drogami publicznymi 

oraz nazw drogom wewnętrznym w miejscowości Zelgoszcz, gminie Stryków 

(VII_51_2024). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak poinformował, że uchwała dotyczy nadania nazw czterem 

ulicom w miejscowości Zelgoszcz: Dzika, Iglasta, Liściasta oraz Jasia i Małgosi. Nazwy 

te zostały zaproponowane i zatwierdzone przez mieszkańców na zebraniu sołeckim, a uchwała 

została prawomocnie podpisana. Dwie z tych ulic są drogami wewnętrznymi, należącymi 

do osób prywatnych, które nie zgłosiły sprzeciwu wobec propozycji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania 

do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr VII_51_2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom będących drogami publicznymi oraz nazw 

drogom wewnętrznym w miejscowości Zelgoszcz, gminie Stryków (VII_51_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w miejscowości 

Stryków (VII_52_2024). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak poinformował, że do urzędu wpłynął wniosek właścicieli 

i współwłaścicieli działek przylegających do drogi z prośbą o nadanie jej nazwy. 

Zaproponowano nazwę "Mechaników", która jest zgodna z wnioskiem oraz ustaleniami 

współwłaścicieli. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania 

do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr VII_52_2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w miejscowości Stryków 

(VII_52_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy 

Stryków nieruchomości położonych w obrębie ewidencyjnym Smolice (VII_53_2024). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak  poinformował, że mieszkaniec Sołectwa Smolice, 

przez którego teren przebiega nowo wybudowana droga, złożył wniosek o wykup pozostałej 

części swojej działki, która nie została zajęta pod inwestycję. Powodem jest to, że ta część 

działki jest zbyt wąska, aby mogła być wykorzystana do budowy domu. W związku z tym, 

Gmina odwołuje się do specustawy, która pozwala na wykupienie tzw. "resztówek" 

po inwestycjach drogowych. Działki te mają być wykorzystane m.in. do nasadzeń drzew jako 

rekompensata za inne projekty drogowe. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania 

do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr VII_53_2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Stryków 

nieruchomości położonych w obrębie ewidencyjnym Smolice (VII_53_2024).  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/671/2023 Rady 

Miejskiej w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Stryków na 2024 rok (VII_54_2024). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. 

 

Pani Skarbnik Iwona Stańczyk przedstawiła i szczegółowo omówiła ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania 

do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr VII_54_2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/671/2023 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków 

na 2024 rok (VII_54_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/670/2023 Rady 

Miejskiej w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2024 - 2040 (VII_55_2024). 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. 

 

Pani Skarbnik Iwona Stańczyk przedstawiła i szczegółowo omówiła ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania 

do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr VII_55_2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/670/2023 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2024 - 2040 (VII_55_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 20. Przyjęcie planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że plany 

pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Strykowie zostały zaakceptowane przez poszczególne 

Komisje. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zapytał, czy są pytania dotyczące 

planów pracy, nie wpłynęły żadne uwagi. Następnie, przystąpiono do głosowania 

nad przyjęciem planów pracy. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 21. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z działalności w okresie między sesjami. 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak przedstawił sprawozdanie z działalności obejmujące okres 

między sesjami, wskazując na szeroki zakres zadań, które realizował. Regularnie spotykał się 

z sołtysami, projektantami oraz inwestorami, zarówno nowymi, jak i obecnymi, którzy 

rozważają rozwój swoich inwestycji w gminie. Uczestniczył w spotkaniach z instytucjami 

takimi jak Urząd Marszałkowski, Starostwo Powiatowe, Wojewódzki Fundusz Ochrony 
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Środowiska oraz GDDKiA. Kluczowe działania obejmowały Centrum Rozwoju Strykowa 

Burmistrz poinformował, że 20 sierpnia oficjalnie przekazano plac budowy. Wyjaśnił, że było 

to możliwe po podpisaniu umowy na nadzór inwestorski, a przetarg na tę usługę został 

pomyślnie rozstrzygnięty. Burmistrz dodał, że teren budowy jest obecnie przygotowywany – 

jest utwardzany, a na miejsce zwożone są kontenery. Burmistrz zaznaczył również, że realne 

prace budowlane powinny rozpocząć się w ciągu najbliższego tygodnia, maksymalnie dwóch, 

po czym inwestycja ruszy pełną parą. Burmistrz podkreślił, że kolejną ważną sprawą, którą 

udało się zrealizować, jest podpisanie porozumienia z Komendą Powiatową Policji w Zgierzu. 

Wyjaśnił, że porozumienie to dotyczy patroli ponadnormatywnych, które mają na celu 

zwiększenie bezpieczeństwa mieszkańców. Burmistrz podkreślił także swoje zaangażowanie 

w spotkania z mieszkańcami, organizacje wydarzeń kulturalnych oraz przygotowania z KGW 

do dożynek. Uczestniczył również w uroczystości wręczenia nominacji nauczycielom oraz 

w spotkaniach z dyrektorami szkół, które dotyczyły przygotowań do nowego roku szkolnego. 

Na zakończenie zapewnił, że w miarę potrzeby będzie organizować kolejne spotkania 

z mieszkańcami i lokalnymi przedstawicielami. 

 

Ad. 22. Sprawozdanie Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował 

o aktywnościach Wiceprzewodniczących RM w Strykowie i radnych. Wspomniał o udziale 

w uroczystym podpisaniu umowy na budowę Centrum Rozwoju Strykowa, podkreślając wagę 

tej inwestycji dla Gminy Stryków. Zaznaczył, że budowa ma trwać trzy lata. Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Strykowie zaprosił mieszkańców do kontaktu w sprawach lokalnych, 

zwracając uwagę na możliwość spotkań we wtorki w Urzędzie Miejskim w Strykowie. 

Wymienił także udział w uroczystościach gminnych i pozagminnych, spotkaniach z sołtysami, 

Komisjach Rady oraz Święcie Policji w Zgierzu. 

 

Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami złożyli: 

• Przewodnicząca Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Strykowie Kinga Miśkiewicz, 

• Przewodniczący Komisji Infrastruktury Rady Miejskiej w Strykowie Dariusz Szychowski, 

• Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie Tomasz Habigier. 

 

 

Ad. 23. Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zwrócił się z pytaniem 

do Burmistrza w sprawie Ośrodka Zdrowia w Bratoszewicach. Zaznaczył, że mieszkańcy 

zgłaszają obawy o likwidację placówki, a nawet pojawiają się informacje o możliwej sprzedaży 

ośrodka. Wyjaśnił, że jako Przewodniczący musiałby być poinformowany o takiej sprzedaży, 

ponieważ wymagałoby to zgody Rady Miejskiej. Poprosił Burmistrza o wyjaśnienie, czy 

planowane są jakiekolwiek działania w tej sprawie. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak wyjaśnił, że otrzymał informację od spółki zarządzającej 

Ośrodkiem Zdrowia w Bratoszewicach, która dzierżawi budynek należący do Gminy. 

W najbliższym czasie zmienią się udziałowcy spółki, co może wiązać się ze zmianą jej nazwy, 

ale inne dane, takie jak NIP, REGON i umowy, pozostaną bez zmian. Zapewnił również, 

że działalność ośrodka nie będzie ograniczana, a nowi współwłaściciele planują rozwój usług 

medycznych. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zapytał Burmistrza 

o aktualny stan terenu inwestycyjnego w Bratoszewicach, na który Gmina otrzymała 

dofinansowanie w wysokości 98 milionów złotych. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie chciał się dowiedzieć, co obecnie dzieje się na tym obszarze i jakie są szanse 

na realizację inwestycji. Zapytał również, czy można przekazać mieszkańcom dodatkowe 

informacje dotyczące postępów prac. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak poinformował, że przetarg na inwestycję w Bratoszewicach 

został otwarty i wszystkie złożone oferty mieszczą się w przewidzianym budżecie. Ostateczny 

wybór oferty i podpisanie umowy potrwają jeszcze 2-3 tygodnie z powodu dużych rozbieżności 

cenowych. Inwestycja, realizowana w formule "projektuj i buduj", na początku będzie skupiona 

na fazie projektowania, więc efekty w terenie będą widoczne dopiero później. Przebudowa dróg 

będzie realizowana w ostatnim etapie inwestycji. 

 

Radna Marzanna Boratyńska zapytała Burmistrza o postęp prac przy budowie parkingu 

na ul. Targowej, pytając o przewidywany termin zakończenia budowy. Dodała również, 

że pojawiły się informacje, jakoby parking miał być przeznaczony na potrzeby szkoły, jednak 

zaznaczyła, że osobiście uważa to za nieprawdziwe. 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak odpowiedział, że parking na ul. Targowej jest 

ogólnodostępny, czyli każdy będzie mógł z niego korzystać. Przyznał, że choć parking będzie 

dostępny publicznie, część miejsc może być używana przez pracowników szkoły i rodziców 

dowożących dzieci. Burmistrz przyznał, że wykonawca nie dotrzymał obiecanego terminu 

zakończenia prac przed rozpoczęciem roku szkolnego. Aktualny termin zakończenia budowy, 

zgodnie z umową, to 9 września. Wykonawca zapewnił, że ten termin zostanie dotrzymany. 

W międzyczasie wykonawca zobowiązał się udostępnić część parkingu, aby mogła być 

użytkowana, mimo że prace nie są jeszcze całkowicie zakończone. 

Radny Krzysztof Szewczyk zapytał Burmistrza o dwie sprawy. Po pierwsze, jak przebiegają 

prace związane z wykupem działki od PKP na osiedlu Batorego. Po drugie, chciał uzyskać 

informacje na temat monitoringu ruchu samochodów ciężarowych na ulicach Kościuszki 

i Kolejowej. Radny podkreślił, że mieszkańcy skarżą się na zwiększony ruch samochodów 

ciężarowych w tych rejonach i chciałby wiedzieć, jakie są plany dotyczące monitorowania tej 

sytuacji. 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak odniósł się do dwóch kwestii poruszonych przez radnego. 

Jeśli chodzi o ulicę Kościuszki, Burmistrz potwierdził, że są świadomi problemu z ruchem 

ciężarówek w tym rejonie. Regularnie przekazują zapisy z monitoringu na komisariat policji, 

gdzie egzekwowane są mandaty. Planują również wystąpić do Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad o zwiększenie powierzchni znaku informującego o ograniczeniu tonażu 

przed skrętem na ulicę Targową i Kościuszki. Chociaż znak jest już obecny, kierowcy często 

go ignorują. W związku z tym, choć większość pojazdów jest rejestrowana i raportowana 

na komisariat, skuteczność egzekwowania mandatów warto by było sprawdzić. W odniesieniu 

do działki na osiedlu Batorego, Burmistrz zaznaczył, że sprawa nie uległa zmianie. Gmina 

czeka na ruch ze strony PKP, ponieważ działka jest obecnie dzierżawiona. Gmina Stryków 

planuje odkupić działkę dopiero po zakończeniu umowy dzierżawy. Polskie Koleje 

zobowiązały się do wypowiedzenia umowy, a Burmistrz obiecał, że sprawa będzie 

monitorowana i możliwe, że już niedługo będą gotowi do negocjacji. 
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Radny Andrzej Janeczko zaproponował ustanowienie odznaczenia „Zasłużony dla Ziemi 

Strykowskiej” dla osób, które przez wiele lat pracowały na rzecz Gminy Stryków, 

ale nie zawsze są odpowiednio doceniane. Zauważył, że wielu sołtysów i przewodniczących 

KGW odchodzi bez wyróżnienia. Propozycja obejmuje zarówno osoby zasłużone w kulturze, 

jak i innych działaczach społecznych. Radny złożył formalny wniosek o ustanowienie 

odznaczenia „Zasłużony dla Ziemi Strykowskiej”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zaproponował, aby Komisja 

Uchwał i Wniosków sformułowała konkretny wniosek. 

Radny Dariusz Szychowski zwrócił się z pytaniem o aktualny stan weryfikacji systemu 

komunikacji gminnej, w szczególności dotyczący kursowania busów. Interesowały go kwestie 

związane z optymalizacją tras, w tym potrzeba zwiększenia lub zmniejszenia liczby kursów 

oraz ewentualne rozszerzenie istniejących połączeń. 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak potwierdził swoje wcześniejsze zobowiązania w zakresie 

weryfikacji i zmian w komunikacji gminnej. Burmistrz poinformował, że podjęto już pierwsze 

działania, w tym opracowano katalog wszystkich przystanków. Podczas narady sołtysów 

zaproponowano również, aby sołtysi zgłaszali uwagi dotyczące transportu. Proces konsultacji 

oraz analiza danych mają rozpocząć się wkrótce, a nowy system komunikacji planowany jest 

na luty 2025 roku. Dodatkowo Burmistrz odniósł się do rozmów z Łódzką Koleją 

Aglomeracyjną w sprawie uruchomienia linii autobusowej, która połączyłaby część gminy 

ze stacją kolejową w Strykowie. Trwają także negocjacje z Łodzią i Zgierzem dotyczące 

zwiększenia częstotliwości kursów autobusowych. 

Radny Andrzej Janeczko zwrócił się do Burmistrza z prośbą o instalację bankomatu w pobliżu 

targu, podkreślając, że brak takiego urządzenia utrudnia życie odwiedzającym.  

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak zaznaczył, że umieszczenie bankomatu przy wejściu na targ 

może być trudne z powodów technicznych. Wskazał jednak, że nie widzi przeszkód, aby 

bankomat został zainstalowany w pobliżu budynku gospodarczego, gdzie dostępne jest 

zasilanie, pod warunkiem że znajdą się chętni do jego postawienia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki ogłosił 5-minutową przerwę 

w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie ponownie sprawdził obecność. 

Oświadczył, że w posiedzeniu wzięło udział 15 radnych Rady Miejskiej w Strykowie, 

co stanowi kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał oraz wniosków Rady 

Miejskiej w Strykowie. Następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad. 24. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poprosił Komisję Uchwał 

i Wniosków o przedstawienie protokołu. 

 

Komisja Uchwał i Wniosków w dniu 27 sierpnia 2024 roku w składzie: 

1) Radny Dariusz Dziewulski, 

2) Radna Marzanna Boratyńska,  

3) Radny Dariusz Szychowski. 
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na VII sesji Rady Miejskiej w Strykowie przyjęła następujący wniosek: 

Wniosek o ustanowienie odznaczenia pod roboczą nazwą „Zasłużony dla Ziemi Strykowskiej”. 

Wnioskodawca: Radny Andrzej Janeczko. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek o ustanowienie odznaczenia pod roboczą nazwą „Zasłużony dla Ziemi Strykowskiej”. 

Wnioskodawca: Radny Andrzej Janeczko. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15)  

 Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)  

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

BRAK GŁOSU (1) Andrzej Janeczko 

 

 

Ad. 25. Zamknięcie obrad VII sesji. 

 

O godzinie 12:47 Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki, 

po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad, dokonał zamknięcia VII sesji Rady Miejskiej 

w Strykowie.  

 

Protokołowała:  

Anna Jóźwiak  

 

Przewodniczący Rady  

Miejskiej w Strykowie  

 

Damian Drzewiecki 


